




2021年度“新汉学计划”
国际博士生研究课题申请书
 2021 China Study Program (CSP) Research Grant
Application Form


  课题名称/Proposal Title_______________________________

  项目申请人/Applicant____________________________

  申报单位/ Institution__________________________________

  填表日期/ Date ______________________________________

 中国人民大学 汉语国际推广研究所
Institute for the Promotion of Chinese Language and Culture
Renmin University of China
2021年8月/ August, 2021
   

填表说明
一、填写《申请书》前，请认真阅读《“新汉学计划”中外合作研究课题管理办法（试行）》和本说明。
二、“项目申请人”为从事项目实际研究工作并真正承担和负责组织项目实施人员，只填写一人。
INSTRUCTIONS
1. Before filling out this Application Form, please read the “Regulations for the Management of CSP Research Grant (Trial)” and these instructions carefully.
2. “Applicant” is the undertaker of the actual research work and should be responsible for organizing the implementation of the research project. Only one name is needed. 



申请人承诺：
我保证如实填写本表各项内容，保证没有知识产权争议。如获准立项，我承诺以本表为有约束力的协议，遵守中国人民大学的相关规定，按计划认真开展研究工作，取得预期研究成果。中国人民大学汉语国际推广研究所有权使用本表所有数据和资料。

Statement of Undertaking 
I undertake to fill in the contents of this form truthfully and to ensure that there is no dispute over intellectual property rights. If the project is approved, I undertake to take this form as a binding agreement, to abide by the relevant regulations of Renmin University of China, to carry out the research work carefully and to achieve the expected research results according to the plan. The Institute for the Promotion of Chinese Language and Culture at Renmin University of China has the right to use all the data and information in this form.


申请人（签字）/Applicant (Signature)：
                         日期/Date:      


1、 项 目 基 本 情 况 Basic Information
	课题名称
Proposal Title
	

	主 题 词
Key Words
	

	中方导师
Chinese Supervisor
	
	所在机构及职务
Title and Institution 
	

	外方导师
Overseas Supervisor
	
	所在机构及职务
Title and Institution
	



2、 项 目 负 责 人 基 本 情 况 Applicant Information
	姓名
Name
	
	国籍
Nationality
	
	出生日期
Date of Birth
	

	所在机构
Institution  
	
	状态
Status
	在读/
在职
	博士导师
Ph. D Tutor
	

	现所在国家
Country of Residence
	
	通讯地址
Address
	

	移动电话
Mobile
	
	电子邮箱
Email
	

	所属学科
Discipline
	
	研究方向
Research Focus
	

	主要学术经历 （从大学开始）Academic Experience (from college)











3、 课  题  论  证 / Project Statement
	1．本课题研究现状述评，选题的价值和意义。2．本课题研究的总体框架、主要内容、基本观点和预期目标。3.本课题的研究思路、研究方法。4.本课题研究的重点难点和创新之处。5.本课题研究的预期成果、申请人前期相关研究成果和主要参考文献。（限2000字以内）
1. Literature review (What is already known on the issue?) and significance of the research question, paying attention to conceptual clarity and potential contribution of the proposal. 
2. Overall framework: main arguments and purposes. 
3. Research methods: How does the methodology relate specifically to the research question? What is the strength of the methodological model? Is there any proposed statistical analysis? 
4. Uniqueness of the research: highlight the relevance to an important issue in the field of sinology or China studies.  
5. Expected results and the applicant’s related research works: Is the applicant qualified to carry out the proposed study? (Within 2000 words)


















	




4、  完成课题研究的条件和保障 / Eligibility and Resources
	1.课题负责人及指导教师的主要学术简历，突出在相关研究领域的学术积累和贡献, 前期相关研究成果及社会评价（引用、转载、获奖及被采纳情况）；2.完成本课题研究的时间保证、资料设备等科研条件。（限1000字以内）
1. The applicant’s as well as the supervisors’ relevant and academic experience (highlight the academic contribution in the research fields related to the research topic); 
2. Timeline and available resources. (Within 1000 words)


	


说明：成果名称后须注明“第X作者”“独著”“主编”等字样。公开发表的成果须注明出版社及出版时间、刊名及刊期。Note: Please state clearly the publication information and indicate monographies, edited works or co-authored works.  

5、 中 外 方 导 师 意 见 Reference from Supervisors
	导师须认真负责地介绍项目负责人的专业水平、科研能力、科研态度和科研条件，说明该项目取得预期成果的可能性，并承担信誉保证。(推荐人姓名需本人签字)
The supervisors must carefully and responsibly describe the applicant’s academic ability and research attitude, undertaking credit guarantee for the candidate. (Signature of the referee is needed)

	















导师签名/Signature:              
联系电话/Contact No. :
电子邮箱/Email：


6、  专 家 评 审 意 见 Review of Advisory Board 
	评审组人数
Numbers of Reviewers
	
	表决结果
Review Result
	
	

	赞成票
Affirmative
	
	反对票
Negative
	
	弃权票
Abstained
	

	专家评审组意见
Review Result
	







组长签字/Signature of the Chair of Advisory Board：
日期/Date:
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